
  

 

                      

 

 
R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

 
 
 
 

KLASA: 024-05/22-01/28 
URBROJ: 2170-1-09-10-22-8 
Rijeka, 27. lipnja 2022. 

 
 
 

ZAPISNIK 
 29. SJEDNICE VMO TURNIĆ 

 
 

 
 
29. sjednica VMO Turnić održana je 27. lipnja 2022. (ponedjeljak), s početkom u 16:00 sati, u 
prostorijama mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b/1 
 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Božidarka-Matija Čerina Kapetanović, predsjednica VMO  
 Nevenka Česal zamjenica predsjednice VMO 
 Ida Zoričić, članica VMO 
 Višnja Mohorovičić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Nikola Jurić, član VMO 
 Milena Žitinić, članica VMO  

 
 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Turnić Božidarka-Matija Čerina Kapetanović i predložila 
slijedeći: 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
 

1. Izrada prijedloga programa 2023. godinu 
2. Izvješće sa Dana MO 
3. Dopisi građana pristigli između sjednica 
4. Razno 

 
 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 

PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 



  

 
Usvajanje zapisnika s 28. sjednice VMO Turnić: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

 
AD 1 
Predsjednica VMO izvjestila je nazočne članice vijeća o pristiglim uputama od Odjela za gradsku 
samoupravu i upravu za izradu Prijedloga programa za 2023. godinu KLASA:024-06/22-01/12 
URBROJ:2170-1-09-10-22-2 od 31.05.2022. godine, te preporukama u vezi planiranja istih. U 
uputama je naveden rok za dostavu programa (20.srpnja.2022.godine), te da se usvajanjem 
prijedloga programa ujedno usvaja i prijedlog financijskog plana kojim će se predloženi planovi 
realizirati. Radi povećanja cijena većine potrebnih materijala, opreme, prehrambenih artikala te 
usluga (predstave, glazbeni nastupi) Predsjednica je predložila je da se u 2023. godini smanji broj 
programa, ali da se poveća kvaliteta i obim onih koji su u proteklom razdoblju realizirani sa najvećim 
odazivom građana, te da se u programe više uključe odgojno –obrazovne ustanove s područja MO 
Turnić. Odustalo se je od financiranja programskih aktivnosti  pod nazivom Predblagdansko druženje, 
te od jesenske radionice i izložbe gljiva za 2023. godinu. Također se je odustalo od održavanja 
kartaških i šahovskih turnira radi slabog odaziva građana. 
 

Zaključak 
 Vijeće je jednoglasno donijelo prijedlog Programa rada za 2023. godinu: 1. Dan 

žena, 2 Dani MO, 3 Doček Svetog Nikole, 4 Zdravstvo - mjerenja tlaka i šećera u 
krvi dva puta godišnje. Vijeće je također jednoglasno donijelo prijedlog 
Financijskog plana za 2023.godinu.  
 

 
AD.2 
 
Predsjednica VMO Božidarka-Matija Čerina Kapetanović dala je na raspravu članicama vijeća 
Izvješće o realizaciji programa Dana MO.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno prihvatilo Izvješće o realizaciji programa Dana MO. 
 
AD.3 
Zahtjevi građana pristigli između sjednica 
 

1. Zaprimljen je dopis putem e-maila u vezi uređenja sanacije krune zida zelene površine na 
južnoj servisnoj cesti na adresi Antuna Barca 3a, 3b, 3c i 3d. Zahtjev je proslijeđen nadležnom 
Odjelu za komunalni sustav 

 
Zaključak: Vijeće jednoglasno predlaže zahtjev uputiti na procjenu u nadležni Odjel za 
komunalni sustav kao dopuna prijedloga prioriteta MO Turnić za 2023. godinu 

 
2. Zaprimljen je dopis Ovl. Predstavnika stanara Franje Čandeka 30 kojim se traži dopuna 

prioriteta za zahvat nastavak uređenja betonske staze oko zgrade (dio je realiziran sredstvima 
prioriteta za 2018. godinu) 

 
Zaključak: Vijeće jednoglasno predlaže zahtjev uputiti na procjenu u nadležni Odjel za 

komunalni sustav kao dopuna prijedloga prioriteta MO Turnić za 2023. godinu 
 
3. Mjesnom odboru Turnić ponovno se obraćaju građani Bračke ulice koji navode da uslijed 

radova na tunelu Podmurvice u sklopu izgradnje državne ceste D 403 trpe štete na imovini i 
ukazuju na nebrigu komunalnih društava prema imovini. Iako se radi o vodovodnim cijevima i 
hidrantskom razvodu nitko nije odgovorio na zahtjeve i pritužbe građana. 

 



  

Zaključak: Vijeće je primilo informaciju na znanje, ali ako ne bude povratne informacije 
nadležnih za radove na DC 403 do kolovoza 2022. godine uputiti će se požurnice svim 
nadležnim institucijama 
 

4. Upućen je dopis Gradonačelniku, te ostalim tijelima unutar gradske uprave kojim se je 
zatražila  podrška u rješavanju svih problema koji su prisutni oko stambene zgrade na adresi 
Šibenska 7, a najviše u vezi sigurnosti kretanja pješaka i potrebe za proširenjem kolnika  

 
Zaključak: Vijeće podržava zahtjeve građana te je primilo informaciju na znanje 

 
5. Mjesnom odboru obratila se je stanarka Ulice Franje Čandeka 34 b sa zahtjevom za dopunu 

prioriteta za 2023 godine koji bi glasio Hortikulturno uređenje zelene površine zapadno i južno 
od Franje Čandeka 34 B, te Postava klupe kod zgrade Šibenska 5 

 
Zaključak: Vijeće jednoglasno predlaže zahtjev uputiti na procjenu u nadležni Odjel za 
komunalni sustav kao dopuna prijedloga prioriteta MO Turnić za 2023. godinu 
 

6. Mjesnom odboru obratila se je stanarka Ulice Franje Čandeka 12 sa zahtjevom za dopunu 
prioriteta za 2023 godine koji bi glasio Nastavak sanacija kamenog zida u Ulici Franje 
Čandeka sjeverno od kućnog broja 12  

 
Zaključak: Vijeće jednoglasno predlaže zahtjev uputiti na procjenu u nadležni Odjel za 
komunalni sustav kao dopuna prijedloga prioriteta MO Turnić za 2023. godinu 

 
 
AD.4 
 
Razno  
 
 
Pod točkom razno nije bilo rasprave. 
 
 
Sjednica Vijeća je završila u 18:00 h 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice.       
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                             
                 Višnja Mohorovičić 
 

Predsjednica VMO Turnić : 
 
Božidarka-Matija Čerina Kapetanović 
 

 

 


